
Letna skupščina vojaških invalidov
15. aprila so imeli vojaški invalidi krajevnih

skupnosti: Brdo, Kozarie, Vič in Vrhovcev svojo
redno letno skupščino. Sola Vlado Miklavc — Vr-
hovci jim je dala na razpolago svoje prostore. Po
otvoritvi skupščine je predsednik Vinko Vrhovec
pozdravil vse navzoče člane in članice ter vabljene
goste - zastopnike ZZB NOV in krajevnih skup-
nosti. Nato so pionirji šole pozdravili skupščino,
jim izročili šopek nageljnov ter jim zaželeli uspeš-
no delo.

Pod vodstvom profesorja glasbe Borisa Juriča
je nato šolski zbor zapel več partizanskih in naro-
dnih pesmi, nato pa se je letna skupščina nadalje-
vala pod posebnim v/dušjem lepih nepozabnih
partizanskih pesmi.

Po vseh poročilih je tajnica prebrala program
dela tega Združenja, kateri je predvsem vseboyal
skrb za člane tako v bolezni in onemoglosti, za
njihovo rekreacijo, tovariška srečanja in še marsi-
kaj, kar je poudarek, da na svoje člane ne pozab-
ljajo v njihovi jeseni življenja, saj so prav oni
darovali svoje zdravje, možc in sinove v času
NOB za našo svobodo!

Delovni predsednik je dal program dela na
glasovanje katerega šo vsi pozdravili in odobrili.

V nadaljnji razpravi so predstavniki pozdravili
skupščino in zaželeli mnogo uspeha. Predsednik
ZB Vrhovci je še posebej pozdravil program dela
in izrazil željo, da bi tudi v nadalje čim tesneje

sodelovali. Zavedamo se, je dejal, da ste vi voja-
ški invalidi mnogo žrtvovali v času narodnoosvo-
bodilne vojne in kljub temu še vedno sodelujete v
raznih komisijah in odborih. V nadaljnji razpravi
so bili člani seznanjeni s politično situacijo doma
in v svetu.

Razprava je tudi pokazala, da v skrbi za svoj
vsakdan prehitro pozabljamo na težke dneve oku-
pacije, trpljenja p« zaporih in taboriščih ter hudih
bojih v partizanih, kar so posledice mnoge bolezni
in invalidnosti.

Glede Strunjana je bila pripomba, da uprava
vse premalo poskrbi za prevoze svojih gostov,
kateri so po večini invalidi in starejši člani.

Nadaljnje razprave so nakazale smernice za
nadaljnjo delo Združenja vojaških invalidov »Vr-
hovci«. Izražena je bila želja za čimprejšnje po-
novno tovariško srečanje!
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